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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 17 juni 2015. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer J.P.H. Gruijters   plv. lid 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

De heer J. Sprengers   plv. griffier 

 

Afwezig: 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt dat de heer Junggeburth 

wordt vervangen door de heer Gruijters. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. De heer Van Dijk deelt mede dat hij niet zal 

deelnemen aan de beraadslagingen ten aanzien van agendapunt 8. 

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 13 mei 2015 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.  

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Wethouder Van Zeeland deelt de eerste resultaten van de inzameling “inzamelproef Voorbeemd” 

mede. Deze overtreffen alle verwachtingen.  

De wethouder stelt voor om een nieuwsbrief met cijfermatige gegevens op te stellen. Deze 

tabellen zullen toegestuurd worden naar de commissieleden. 

 

6 Stand van zaken bouwplannen  

Wethouder Van Zeeland geeft een korte toelichting op het overzicht van bouwplannen en 

beantwoordt vervolgens enkele vragen van de commissie die daarop betrekking hebben en over 

aanverwante zaken.  
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7 Stand van zaken Noordoost Corridor  

Er zijn geen mededelingen van wethouder Van Zeeland. Gestelde vragen van leden worden 

door hem beantwoordt.  

 

8  Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Croylaan 4a, Aarle-Rixtel 

De heer Van Lierop vindt het een positief voorstel en ondersteunt het voorstel. Ook de heer 

Hendriks deelt deze mening. Hij vraagt of een pad met bomenrij openbaar wordt. 

Wethouder Van Zeeland laat dit nog weten. 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als 

hamerstuk te behandelen. 

 

9 1e Tussenrapportage 2015 

 

De heer Hendriks vraagt zich af hoe het verder gaat met het kerkplein in Aarle-Rixtel, blz. 

14 van 60. Er zou nog geen reactie zijn van het kerkbestuur. Klopt dit? Wethouder Van 

Zeeland geeft aan dat er afspraken gemaakt zijn met het kerkbestuur. Het kerkbestuur is 

teruggekomen op die afspraak en heeft zich nadien niet meer gemeld voor overleg. Het is 

onduidelijk wat het kerkbestuur wil. Zij is nu aan zet. De heer Van Dijk wijst op de 

verantwoordelijkheidsplicht van de gemeente inzake het onderhoud van het kerkplein. 

Wat betreft blz. 35 van 60, inzake de voorbereidingen van de business case 

Waterboulevard, vraagt de heer Hendriks wanneer de eerste mededelingen naar de 

commissie Ruimtelijk Domein gaan. Wethouder Van Zeeland geeft aan dat wethouder Briels 

de verantwoordelijke portefeuillehouder is en zal deze vraag naar hem doorspelen. 

Er wordt aanvullend krediet gevraagd voor de renovatie van riolering, blz. 38 van 60. De 

heer Hendriks wil weten waar dit krediet voor nodig is. Wethouder Van Zeeland geeft aan 

dat er krap begroot is wat als consequentie heeft dat er af en toe bijgeraamd moet worden. 

De heer Van Lierop wil weten wat de stand van zaken is inzake Citaslow, blz. 8 van 80 en 

vraagt naar de stand van zaken wat betreft het onderhoud aan de Lieshoutseweg en de 

veiligheid vanuit Beekse Akkers. Wethouder Van Zeeland geeft aan dat Citaslow aan de 

orde komt bij de Kadernota. De oversteek bij de Lieshoutseweg is lastig. Dit zou 

meegenomen worden bij de Oostwest verbinding. Er dienen nieuwe afspraken gemaakt te 

worden nu het verkeer aan de Lieshoutseweg toeneemt. 

 

10 Rondvraag  

De heer Van Hoof vraagt of de informatie over verglazing in het buitengebied, zoals deze 

middels een raadsinformatiebrief verspreid is, ook nog openbaar wordt gemaakt.  

Ook informeert hij naar de werkzaamheden aan de riolering op de Lankelaar in Lieshout. 

De heer Van der Aa informeert naar het onderhoud en de omleidingsroute die is ingesteld 

voor de Herendijk. Hij vraagt hoe dit aan omwonenden kenbaar is/wordt gemaakt en of er 

een publicatie in de Laarbeeker komt. Tevens uit hij zijn zorgen over de leegstand aan de 

Heuvel in Lieshout. Hij vraagt zich af wat het college kan betekenen om de leefbaarheid in 

de Heuvel te bevorderen. 

De heer Van Lierop wil weten of het mogelijk is dat het bouwverkeer van de Laagsche 

Velden voortaan via de Lieshoutseweg gaat. Tevens merkt hij op dat de firma Vereijken op 
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zaterdag op het drukste moment van de dag werkzaamheden bij de Milieustraat uitvoert. 

De Milieustraat is dan verder voor niemand toegankelijk en hierdoor staat het verkeer tot 

aan de rotonde, wat gevaarlijke situaties oplevert. De vraag is of de firma Vereijken hun 

werkzaamheden op een ander moment kan uitvoeren? 

De heer Hendriks heeft een vraag over de vergunning die verleend is om 55 bomen te 

kappen door heel Laarbeek. Zijn de omwonenden hierover in kennis gesteld? 

Hij merkt ook op dat het grove puin bij de wandelpaden alleen maar erger is geworden, 

ondanks dat hier al een keer iets aan gedaan is. Hij vraagt of het mogelijk is om hier nog 

een keer iets aan te doen? Tevens wil hij weten of het klopt dat de Milieustraat gaat 

verdwijnen. 

Wethouder Van Zeeland zegt toe nogmaals te gaan kijken bij de wandelpaden. Het verhaal 

dat de Milieustraat gaat verdwijnen klopt niet. Wethouder geeft aan dat het niet 

gebruikelijk is om bewoners te informeren als er incidenteel bomen gekapt worden. Hij zal 

met de afdeling gaan bekijken of het mogelijk is om dit op een betere manier te 

communiceren. Dit zal lastig worden omdat deze 55 bomen door heel Laarbeek verspreidt 

staan. 

Wat betreft het bouwverkeer geeft wethouder aan dat daar afspraken over gemaakt zijn. 

Hij wil wel de suggestie om de tijdelijke inrit op de Lieshoutseweg open te stellen voor 

bouwverkeer intern overleggen.  

De werkzaamheden van de firma Vereijken op de Milieustraat zijn onlangs aangepast. 

Verglazing in het buitengebied loopt via Peelnetwerk. Wethouder Van Zeeland geeft aan dat 

er voor de Peelgemeenten een aanvraag ingediend is en daar is nog geen antwoord op 

gekomen. Wethouder Van Zeeland geeft aan de bewoners t.z.t. te informeren over de 

werkzaamheden aan de riolering aan de Lankelaar.  

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat de leegstand aan de Heuvel inderdaad toe neemt. De 

bestemming is al aangepast voor meer mogelijkheden. Hij geeft aan dat het de zorg en 

aandacht van de gemeente heeft.  

 

11 Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 26 augustus 2015. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 

 


